
AS 
 
Dalším „předložkovým pánem na holení“ je předložka as. Tu používáme nejčastěji tehdy, 
pokud chceme říci, že se dvě věci staly ve stejném čase. Uznávám, že bez konkrétních 
příkladů to není úplně nejjasnější vysvětlení, takže tu mám pár příkladů a tentokrát rovnou 
celých vět, z těch bude totiž užití as nejlépe patrné. 

• They started kissing as her father opened the door (Začali se líbat, když (přesně v tu 
chvíli) její tatínek otevřel dveře 

• I took my dictionary as I was leaving the school (Vzal jsem si svůj slovník, když jsem 
odcházel ze školy) 

• She looked at him as he opened the beer (Podívala se na něj, jak otevřel pivo) 
 
 


